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The symposium is organized as 2-days international on-line event (webinar) 
by the School of Built Environment at The University at New South Wales 
(UNSW Sydney) and the Design School at Xi’an Jiaotong-Liverpool University 
(XJTLU) in Suzhou, China.

The symposium aims to provide a formal platform where participants can share 
their research, experience and up-to-date knowledge of urban regeneration and 
rural revitalization strategies, and where they can critically compare and outline the 
dynamic tension and multiple design, environmental and socio-economic 
challenges in Australia and China.

The event is open to scholars, practitioners and academics from Australia, China and 
overseas. Invited speakers will present a series of the status of art of the urban 
regeneration and rural revitalization practices and models in Australia and China.

It is expected the symposium will be an occasion for fruitful exchange and effective 
dialogue on themes related to urban-rural destruction and regeneration techniques, the 
sustainable reconversion of the natural landscapes, eco-urban design approach that can 
cope with climate change, and issues related to environmental disruption and urban/rural 
economic and spatial regeneration.

该国际在线研讨会是由新南威尔士大学建筑环境学院
和西交利物浦大学设计学院共同举办，为期2天。

研讨会旨在提供一个线上平台供参会者分享他们在
“城市更新”和“乡村振兴”方面的最新研究、经验和
知识，并批判性地比较分析澳大利亚和中国在此
议题下所各自面临的社会、经济、环境、多元
设计探索等方面的挑战。

我们诚挚地欢迎来自澳、中以及海外相关领
域的学者和业内专家参会，与特邀嘉宾一起
共同探讨澳大利亚和中国在城市更新和乡
村振兴方面的最新实践和创新模式。

期望本次研讨会能为大家带来交流成果
和拓展合作的机会，内容涉及城乡融合
发展，生态景观的可持续修复、能应
对气候变化的生态城市设计、以及与
环境恶化和城乡经济空间再生等相
关议题。
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可持续城镇化与建筑

JOIN THE ZOOM MEETING
https://unsw.zoom.us/j/85887277530

Day 1: Thursday: Morning session 10:30-13:30 / Afternoon session 15:00-17:30 (Sydeny local time);
Morning session 7:30-10:30 / Afternoon session 12:00-14:30 (Suzhou local time) 
Day 2: Friday: Morning session 11:00-13:30 / Afternoon session 15:00-18:00 (Sydeny local time); 
Morning session 8:00-10:30 / Afternoon session 12:00-15:00 (Suzhou local time)


